

www.cmrc.com.cn

中文核心期刊

中国科技核心期刊

ISSN1001-8123
CN11-2682/TS

2017

5

期

MEAT RESEARCH

肉类研究



博邦, 让中国味道更美!

北京博邦食品配料有限公司
BEIJING BOBANG FOOD INGREDIENT CO., LTD

电话: +86-10-61201111 传真: +86-10-61201211 网址: www.bobang.cn
E-mail: bobang@bobang.cn 全国免费服务热线: 400-890-9996
地址: 北京市大兴区前辛庄博邦路16号

ISSN 1001-8123



9 771001 812176



中国肉类食品综合研究中心
CHINA MEAT RESEARCH CENTER

目次

CONTENTS

MEAT RESEARCH 肉类研究

刊号: ISSN 1001-8123 (国际标准刊号)
CN 11-2682/TS (国内统一刊号)

2017年第5期 总第219期
No.5 2017 Total No.219

『基础研究』 Basic Research

- 欧拉型藏羊肉的炖煮加工特性 王振宇 01
Water Boiling Properties of Tibetan Oula Sheep Meat WANG Zhenyu et al.
- 不同碱性氨基酸对乳化香肠品质特性的影响 许鹏 05
Effects of Different Basic Amino Acids on Quality Properties of Emulsion-Type Sausage XU Peng et al.
- 鱼糜制品营养、理化指标与挥发性N-亚硝胺含量的相关性分析 熊凤娇 10
Correlative Analysis between Volatile N-Nitrosamine Content and Nutrients or Physicochemical Indexes in Surimi Products XIONG Fengjiao et al.

『加工工艺』 Processing Technology

- 亚麻籽粉粕和食用胶对猪肉灌肠质构的影响 樊丽岩 16
Effect of Flaxseed Meal and Food Gums on Texture Characteristics of Pork Sausage FAN Liyan et al.

『包装贮运』 Package & Storage

- 复配防腐剂及其对西式里脊火腿贮藏品质的影响 周辉 21
Effect of Preservative Combinations on the Storage Quality of Western Tenderloin Sausages ZHOU Hui et al.
- 乙酸钠协同桂皮提取液对微冻猪肉保鲜效果的影响 王凯丽 27
Cooperative Effects of Sodium Acetate and Cinnamon Extract on the Quality Preservation of Pork during Super-Chilling Storage WANG Kaili et al.

『分析检测』 Analysis & Detection

- 杀菌温度对清酱肉色泽和风味品质的影响 李迎楠 33
Effect of Sterilization Temperature on Color and Flavor Properties of Pickled Sauced Meat LI Yingnan et al.

高效液相色谱法快速测定青海牛羊肉和内脏组分中尿酸和嘌呤 王静莹 40

Rapid Determination of Uric Acid and Purines in Meat and Viscera of Cattle and Sheep

from Qinghai Province by High Performance Liquid Chromatography

WANG Jingying et al.

羊肉与鸭肉的分子生物学鉴别技术

孙海新 46

Molecular Biological Identification of Mutton Adulteration with Duck

SUN Haixin et al.

『专题论述』 Reviews

腊肠品质形成机理及其调控研究进展

王 卫 51

Mechanism and Regulation of the Development of Southern Chinese Sausage Quality

WANG Wei et al.

我国肉与肉制品标准体系现状研究

李江华 55

A Review of Current Standard Systems Concerning Meat and Meat Products in China

LI Jianghua et al.